

## **Referat af OSK møde i Blågårdsgade 14, søndag den 25. maj 2014, kl. 14-17.**

### **1. Præsentationsrunde:**

Lars (formand konvent) - tålmodighed, Charlotte (lytter i dag og har fokus på åbenhed), Henrik, Martin - rummelighed, Ea (GSR Bonni uden Clyde) - kærlighed, Sanne (OI) - tillid, Thomas OSR – tillid til processen, Tanja (lytter) - åbenhed, John - rummelig, Helene (GSR – Woman power) - tålmodighed, John GSR for Power of Tower- rummelighed, Jonas (GSR) De åndelige- villighed, Annette formand (OSK) – overgivelse. Pia (kasser) - ydmyghed.

### **2. Afbud.**

Mikkel GSR (Bag facaden), Henrik, Tommy GSR (carls stue)

### **3. Beslutningsdygtighed (mindst 5 GSR'er der var 7 GSR'er tilstede, altså beslutningsdygtighed, godt!)**

### **4. Oplæsning af koncepterne og traditionerne.**

### **5. Servicebøn.**

### **6. Workshop om 2. koncept, max. 20 min.**

Sanne leder workshopen. Og spørger til 2. koncept. Jonas læser 2. koncept. Der uddeles spørgeskema til individuel udfyldelse og diskussion i grupper.

### **7. Pause 7 min.**

### **8. Meddelelser fra bestyrelsen:**

Ledige poster som betroede tjenere i OSK: næstformand og sekretær.

Diskussion om hvorledes man stiller op. Forskellene mellem næstformand og formand udpensles ved, at formanden oplæser beskrivelse af posterne.

Der spørges fra GSRér side indtil hvorledes valgprocedure foregår og om de opstillede kandidater skal være tilstede på dagen og hvem der kan normineres mm. Alle der er på valg skal være tilstede på dagen, grupperne kan norminere et NA medlem hvorefter en GSR'er el. Sublant GSS stiller vedkommende op til servicepost og gerne sammen med vedkommende selv til et OSK møde.

Der forespørger om der findes adgang til retningslinjerne, det oplyses, at disse forfindes på internettet under "service". Der spørges indtil, om de valgte GSR'er ikke har fået tilsendt en GSR- mappe inden tiltrædelse som GSR ér ? Denne kan Evt. hentes på NAdanmark.dk.

Der spørger fra GSR om retningslinjerne for posterne kan forkortes da disse beskrivelsen er lange. Der skal være en klar og tydelig retningslinje guide, så personen ved hvad opgaven drejer sig om og såfremt disse skal ændres skal forslag stilles herom med klare ønsker for ændringer så disse kan behandles ved et kommende møde og vet. sendes ud til grupperne for afstemning.

9. Kasserer-rapport: Årsregnskab 2013 fremlægges. Formand beder til at alle hver især printer sine egne papirer til møderne, da det ellers er en ret stor printeopgave for formanden. Kasser opsiger forsikringerne hos Codan i forbindelse med tidligere egne servicelokaler for København.

Der kommer ikke mange donationer til OSK København pt. Bokna Bornholm redede gennemsnittet sidste år med en donation på kr. 5000. Der er GSR ér der på dette møde har donationer med fra deres grupper. Skal der oplyses i grupperne omkring donationer til OSK? tages op næste gang.

Vi har fået clearet et tidligere udestående på leje, og kontakten til udlejer (frederiksberg) er stadig god. Tak til Pia.

10. OSR rapport:

OSR'er oplyser at han repræsenterer OSK i RSK regi, (området & grupperne). Der var kun 2 punkter med til sidste RSK weekend. Appellerer til, at GSR'er kommer med diskussionspunkter og ønsker, så disse kan tages med videre. I RSK mangler der pt. – formand, kasser, næstformanden osv... ialt 5 Poster er ledige ud af 7. Læs OSR Rapport for mere information!

11. Gennemlæsning af foreløbigt refferat.

12..Pause 7 min.

13. Rapporter fra underudvalg:

konvent, HI, OI, Web (fra internetudvalgsmødet i Fredericia), Litteraturen og Helpline

KOKNA: Konventbudget

Lars siger at budgettet holder. Der er noget omkring hovedspeakeren der ikke er på plads. Pia tror ikke overskuddet bliver så stort som sidste år.

Alle formandsposter er besat i forhold til konvent. Konvent-tingene , hvor kan de opbevares? Der behøves et fast opmagasineringssted. Det gælder omkring 5 i kubikmeter. Der spørges om det må koste noget? Vi bliver nok nødt til at skulle bruge nogle penge de næste par måneder på opmagasinering. Da konventet er slut inden næste OSK møde. Ku der spørges på skolen om de har plads i kælderen til vores ting? Der foreslås at opbevaringen puttes ind i budgettet for konventet? Der er opbakning til dette forslag.

HI: I Herstedvester kommer 2 fast. På retspsykiatrisk er ok opbakning og der er faktisk en derude, der ønsker sig en sponsor. Han har ikke mulighed for at tage til næste workshop. Men havde en bod til unitydag hos SOV. NA-Stemplerne koster 250 kr. Der spørges til opbevaringen af disse stempler.

OI: Formandens arbejde ligger derhjemme på pc. Men vil gerne høre hvad der skal gøres i forhold til kopier? Skal der købes kopier til kr 1.5 i byen eller findes ud af noget med en printer? Hvad med workshop? Er der interesse for det? Det kan handle om alt, selvbesættelse trekant, vision for NA, det kan handle om alt. Formanden tager til mødet Århus, hvad med økonomien? Der er afsat 500 kr, men dette beløb kan ikke dække en tur til Århus. Desuden har hun et udestående på nogle hundrede fra april. Forskellige vil gerne donere en printer til formandens arbejde. En tilbyder at kunne printe privat via studiet. Der stilles spørgsmål tegn ved om formændene fra div. Udvalg skal have printer og pc til rådighed. Skal workshops fortsætte på OSK møder? Og er længden passende? JA eller NEJ!

Der påpeges at tid er begrænsende faktor, derfor vil der fremover ikke blive holdt workshop i forbindelse OSK møder. Men der er stemning for workshops udenom OSK møder. Der er stemning for en visions workshop. Formanden udtrykker frustration omkring sin virke. Der foreslås at der findes næstformænd, medhjælpere til OI, således at formanden ikke står alene med det. OSK formanden lukker diskussionen pga. tidsmangel.

WEB: Thomas har repræsenteret Kbh . Der arbejdes på en fælles NA danmark side. Der er blevet afholdt en weekend, hvor der er blevet valgt medlemmer ind i RSK IU (internetudvalg) disse skal administrere områder på den nye NA Danmark officielle hjemmeside. Mødelisterne på den nye side har fået en del ros! Konvent (Events) siden er oppe at køre! Grundet manglende tid ved dette møde følger mere info. ved et kommende OSK møde.

Litteratur: Ny folder på dansk – vedrørende tilgængelighed. Kassen er 1300 – bank 21.000 ca. Indkøbt en masse ny litteratur pga. kommende konvent, så der er en regning. Tænker om hun skal donere før eller efter konvent.

Helpline: Yadigar (mail) alt kører fint.

14.GSR runde og frit forum.

De åndelige (søndagsmødet) . Er ved at betale gælden og det kører.

Generelt kører grupperne fint, Brøndby mangler opbakning tirsdag kl 19.

15. Pause 7 min.

16. Generel håndtering af husleje restancer, evt. retningslinier for huslejeniveau?  
Dette punkt blev UDSAT til næste møde i juli.

17. NA relaterede meddelelser.

18. Eventuelt UDSAT grundet tiden.

19. Beslutningslog.

20. Hvordan har det været runde uden referat.

21. Næste OSK møde, kaffepost er søndag den 27. juli. Martin påtog sig ansvaret herfor.

22. Gennemlæsning af hele referat.

23. Sindsrobøn, tak for et godt møde alle sammen.

**Vedhæftet Bilag:**

Beslutningslog fra seneste RSK møde.

Seneste OSR rapport